
Vlada  RS  mora  poduzeti
aktivnosti  u  svezi  s
Izvješćem  Povjerenstva  za
slučaj Palić
Nakon sastanka održanoga u Banjoj Luci 3. svibnja 2006.godine
s premijerom Republike Srpske Dodikom, tijekom kojega je bilo
riječi o slučaju pukovnika Avde Palića, viši zamjenik Visokog
predstavnika  Peter  Bas-Backer  je  uputio  dopis  premijeru
ponavljajući  da  Vlada  RS  mora  bez  odlaganja  djelovati  u
ispunjavanju mandata Povjerenstva Vlade RS za slučaj Palić te
locirati posmrtne ostatke i predati ih obitelji.

Nakon  što  je  Povjerenstvo  podnijelo  svoj  izvještaj  21.
travnja, u kojemu se vremenske prilike navode kao razlozi zbog
kojih posmrtni ostaci ne mogu biti ekshumirani u predviđenome
roku, Vlada RS je preuzela na sebe da se ekshumacija obavi “u
roku od nekoliko dana”. Međutim, do danas još nije došlo do
nikakvog napretka.

U svome pismu premijeru Dodiku, veleposlanik Bas-Backer je
izrazio zabrinutost zbog neuspjeha Vlade RS da djeluje.

On navodi da je Odluka Doma za ljudska prava o obvezi vlasti
RS glede Avde Palića povezana s ratnim zločinima. Pad Žepe je
predmet slučaja koji je u tijeku pred Haškim sudom pa prema
tome vlasti moraju ovome pitanju dati najviši prioritet.

Premijer RS Dodik je tijekom sastanka s veleposlanikom Bas-
Backerom  preuzeo  obvezu  da  se  osobno  angažira  u  ovome
problemu. Premijer Dodik je rekao da će tijekom sljedećega
tjedna posjetiti područje Han Pijeska kako bi osigurao da se
ostvari napredak prije sljedeće sjednice Vlade RS koja će biti
održana 15. svibnja.

https://www.ohr.int/vlada-rs-mora-poduzeti-aktivnosti-u-svezi-s-izvjescem-povjerenstva-za-slucaj-palic/
https://www.ohr.int/vlada-rs-mora-poduzeti-aktivnosti-u-svezi-s-izvjescem-povjerenstva-za-slucaj-palic/
https://www.ohr.int/vlada-rs-mora-poduzeti-aktivnosti-u-svezi-s-izvjescem-povjerenstva-za-slucaj-palic/
https://www.ohr.int/vlada-rs-mora-poduzeti-aktivnosti-u-svezi-s-izvjescem-povjerenstva-za-slucaj-palic/


Naravno, i Vlada Federacije BiH bi trebala poduzeti aktivnosti
u svezi s važnim odlukama Doma za ljudska prava, kao što je
ona  u  svezi  s  nestalim  Srbima  iz  Sarajeva.  Viši  zamjenik
Visokog  predstavnika  će  s  Vladom  Federacije  BiH  uskoro
razgovarati o ovome pitanju


